

## P.S.42 Pre-K 2018-2019 Staggered Schedule

On Thursday, September 6<sup>th</sup>, Pre-K students will have a partial school day with a staggered schedule. Half of the students will be attending the morning session from 8:20 a.m. until 10:00 a.m. The other half will be attending an afternoon session from 10:30 a.m. until noon.

Pre-K students will also follow a staggered schedule on Friday, September 7<sup>th</sup>, with extended time for each session. The morning session will be from 8:20 a.m. until 11:00 a.m. The afternoon session will be from 12:00 p.m. until 2:40 p.m.

9月6日星期四，啟蒙班學生將有一個特別時間表的安排。一半的學生將於上午8點20分上學10點放學。另一半將在上午10點30上學12點放學。

9月7日星期五，啟蒙班學生也將遵循特別的時間表，上學時間會延長。上學時間是上午8點20分上學11點放學。下午上學時間將會是中午12點直到下午2點40分放學。

<b><u>Thursday 9/6, Group A (8:20AM-10AM)</u></b> <b><u>Friday 9/7, Group A (8:20-11AM)</u></b>	<b><u>Thursday 9/6, Group B (10:30AM-12PM)</u></b> <b><u>Friday 9/7, Group B (12PM-2:40PM)</u></b>
Minnie A. Cameron B. Joanna B. Karolin B. Amy C. Ella C. Grayson C. Joaquin C. Chelsea F. Chloe G. Peighton G. Alice K. Mona K. Arvin L. Emma L. Kaiden L. Kayden L. Nelson L. Sofia L. Cathleen M.	Asher L. Jiayi L. Kingsley L. Sofia N. Flash O. Olivia P. Justin R. Valentina R. Zev R. Elora S. Abby T. Elaina V. Alice W. Jasper W. Savannah W. Adrian Z. Isabelle Z. Zirui Z.